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-----Ursprungligt meddelande-----
Från: noreply@vaggeryd.se <noreply@vaggeryd.se>
Skickat: den 2 februari 2021 13:45
Till: Vaggeryds kommun Kommunstyrelsen <kommunstyrelsen@vaggeryd.se>
Ämne: Medborgarförslag via webbformulär

För att säkerhetsställa att du är folkbokförd i Vaggeryds kommun behöver du fylla i uppgifterna nedan.
Kontaktuppgifter
peter
lindegren
0731475459
slåttergatan 24
56733
vaggeryd

E-post:
peter.osterholm@vaggeryd.se

Jag föreslår kommunfullmäktige besluta att:
Hej ärade kommunpolitiker jag har skickat in många medborgarförslag sen jag flyttade till denna
härliga kommun. Nästan alla tycker jag varit bra, även om ytterst få har klubbats igenom.
I många år höll jag bara till i Vaggeryd, men sen ett tag bor jag i Vaggeryd och jobbar i Skillingaryd.
Jag har insett hur mycket även Skillingaryd har att erbjuda. Det är därför jag nu försöker utforma det
här medborgarförslaget så att det blir begripligt- Jag kan känna att det finns en viss rivalitet mellan
Vaggeryd och Skillingaryd. Jag har hört kommentarer som ” Jag hämtade henne på andra sidan ån”
osv. För en som inte är född i Vaggeryd kan jag ändå känna igen mig i sådan rivalitet för jag kommer
från ett område i Jönköping och vi hade en viss rivalitet mot andra områden. Fast det var när vi var
ungdomar, inte när vi var vuxna människor.
Det är alltså vuxna människor i denna kommun som fortvarande har denna rivalitet. Jag tycker
Vaggeryds politiker ska ge någon nämnd/förvaltning i uppdrag att förbättra relationerna i kommun.
Jag är helt övertygad om att Vaggeryd som kommun skulle må bättre, producera bättre om det fanns en
bättre VI känsla. Sen kanske jag inte har någon superidé på hur, kanske man skulle tillsätta en
arbetsgrupp med bosatta från Hook, Byarum, Vaggeryd, Skillingaryd, Tofteryd och andra ställen för att
skapa denna VI känslan. Till och med ni politiker anspelar gärna på att det är en skillnad i era debatter.
O ja kollar på alla månadsmöten på webben så det är inte tomt prat. Fast ni kanske inte tänker på att ni
förstärker denna bild jag har upplevt.
Exempelvis varför ska vi ha två julmarknader? Varför kan vi inte ha en gemensam? Varför spelar det
roll om det är Vaggeryd eller Skillingaryd.
Fenix gymnasium är egentligen enda instansen som verkar för en VI känsla eftersom ungdomar från
alla orter i kommunen går tillsammans.
Vi kanske ska börja ännu tidigare med gemensamma idrottsdagar, inte tävlingar för sådant bygger
rivalitet. Låta våra barn och ungdomar mötas tidigare så att de inte ärver förfäders åsikter om
respektive ort. Vi kanske till och med gud förbjude ha gemensamma idrottslag eftersom all statistik
visar att många slutar med sport vid tonåren skulle detta vara behjälpligt att locka kvar spelare i
bygden med gemensamma lag.
Alla kommuninvånare skulle kunna få en inbjudan till respektive ort för rundvandring och guidning



under en tid, detta skulle även skapa en del arbetstillfällen och framförallt större inblick i alla delar av
kommunens pärlor.
Jag vet inte riktigt men jag tycker detta är en viktig lokal fråga faktiskt, jag tänker är vi så duktiga på
industrier och företagsamhet kanske vi kan bli lika bra på att skapa en VI- känsla istället för att man
benämner två tätorter med rivalitet.
Tack ärade politiker.

Jag samtycker också till och förstår att Vaggeryds kommun registrerar och behandlar de
personuppgifter som jag lämnat genom formuläret för att kunna hantera ärendet på ett smidigt sätt och
fullgöra arbetsuppgifter kopplade till det.
Ja


